
Protokół  Nr 68  / 2010
z posiedzenia Komisji Komisji Finansów i Inwestycji 

odbytego w dniu 23 lutego 2010 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów.

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności. 

Przedstawiciele  Urzędu  Gminy:  Skarbnik  gminy  –  Agnieszka  Kurek,  Kierownik  GOPS  –  Barbara 

Markowska, 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji - Piotr Rosłoniec.  

  Proponowany porządek posiedzenia:
1. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą Sesję.

2. Sprawy różne. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  zaproponował,  aby  jako  pierwszy  został  przyjęty  protokół  z  ostatniego 

posiedzenia Komisji.

 Wniosek został przyjęty.

Porządek obrad został przyjęty.

Ad.pkt 1.
Protokół z ostaniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2. 
Omówienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Aktywności Lokalne.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik GOPS – Barbara Markowska.

Komisja Finansów nie zaopiniowała projektu, gdyż został on wcześniej zaopiniowany przez Komisję 

Zdrowia.

Omówienie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na 2010 rok.

Pani Skarbnik – Agnieszka Kurek omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji  zapytał czy Wójt złożył skargę na uchwałę budżetową. Czy zarzuty Wójta 

zostały przez RIO uwzględnione w opinii do uchwały.



Pani Skarbnik – Agnieszka Kurek powiedziała, że widziała dokument wysłany przez Wójta do RIO. W 

opinii RIO nie ma odniesienia do zarzutów Wójta.

Komisja wnioskowała  o  przedstawienie  Radnym  kopii  umowy  w  sprawie  remontu  ulicy  Rękasa  i 

dostarczenie jej na najbliższą Sesję. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Radny  Witold  Kwiatkowski  poprosił  o  udzielenie  następujących  informacji  na  temat  umowy 

dotyczącej ulicy Rękasa: data zawarcia umowy, z kim została zawarta, zakres i termin umowy oraz 

koszty.

Wicewójt Wojciech Nastula poinformował, że umowa z firmą ,,Towemo” została podpisana 29 grudnia 

2009 roku na kwotę 207 261, 66 zł. Termin wykonania do 1 maja 2010 roku. 

Radny Bogdan Wójcik zapytał czy Pani Skrabnik wiedziała o umowie w dniu 29 grudnia? Czy Pani 

Skarbnik kontrasygnowała umowę?

Pani Skarbnik – Agnieszka Kurek powiedziała, że wiedziała o umowie. Umowa nie została przez nią 

kontrasygnowana, ponieważ czekała na podjęcie uchwały zwiększającej środki na to zadanie. Dodała, 

że to zadanie było w WPI i niewykluczone, że Wójt miał rację zaciągając to zobowiązanie. Niemniej 

Pani Skrabnik miała wątpliowści. 

Komisja  postanowiła  wrócić  do  tematu  po  otrzymaniu  dokumentów.  Komisja  w  zależności  od 

przekazanych dokumentów  i wyjaśnień zajmie stanowisko w sprawie zwiększenia środków. 

Wniosek został przyjęty 5 głosami za, przy 1 wstrzymującym. 

Komisja   wnioskowała,  aby  na  zadaniu:  budowa  ul.  Rękasa,  ul.  Inżynierskiej  w  Celestynowie, 

pozostawić  całkowitą kwotę czyli 150 tys. zł, z tym że cała kwota będzie wpisana jako dochody własne. 

Wniosek został przyjęty 5 głosami za, przy 1 wstrzymującym. 

Komisja  wnioskowała,  aby  przy  zadaniu:  budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Pogorzeli  w  gminie 

Celestynów, dochody własne pozostawić na poziomie 0, natomiast 400 tys. zł pozostaje w kredytach.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała, aby przy zadaniu: budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie, ul. Prusa, ul. 
Radzińska, ul. Wesoła – zwiększyć kwotę środków własnych z 300 tys. zł na 748 088 tys. zł, natomiast 
kredyty na 251 912 zł.



Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała,  aby  przy zadaniu:pkt  6,  budowa kanalizacji  sanitarnej  w Celestynowie,  ul. 
Leśna, środki własne pozostawić na poziomie 200 tys. zł, a kredyty i pożyczki 1. 331 492 zł.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała, aby przy zadaniu:opracowanie projektu i wykonanie termomodernizacji Zespołu 
Szkół w Celestynowie oraz boisk,zwiększyć środki własne do kwoty 300 tys. zł, zmniejszyć kredyty i 
pożyczki do 500 tys. zł.

Wniosek został przyjęty 5 głosami za, przy 1 wstrzymującym. 

Komisja zobowiązuje Wójta do dostosowania załączników.

Komisja zaopiniowała uchwałę wraz z poprawkami jednogłośnie pozytywnie.

Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego dla  członka 

ochotniczej  straży pożarnej  ,  który uczestniczył  w działaniu ratowniczym lub szkoleniu  pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.

Projekt uchwały omówił Pan Sławomir Górczyński.

Komisja wnioskowała o podanie ogólnych kosztów utrzymania straży przez Gminę w ciągu ostatniego 

roku.

Komisja zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie.

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie   zatwierdzenia  projektu  nr  POKL.09.01.02-14-109/09 

„Kompetencje nasza siłą! Program wyrównywania szans edukacyjnych wśród uczniów Gimnazjum im. 

„Skrytego” w Celestynowie.”

Projekt uchwały omówił Wicewójt Wojciech Nastula.

Komisja zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie.

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów. (projekt Nr 1).

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Agnieszka Kurek. 



Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. (3 głosami za, przy 2 wstrzymujących).

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów. (projekt Nr 2).

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Agnieszka Kurek. 

Komisja  wnioskowała o zdjęcie projektu z porządku obrad do momentu dostosowania do zapisów 

uchwąły budżetowej oraz rozstrzygnięcia postępowań przetargowych na poszczególne zadania.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Projekt uchwały omówił Pan Piotr Bartoszewski.

Komisja  zaopiniowała projekt jednogłośnie negatywnie.

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w 2010 roku.

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik.

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie.

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej położonej w Ostrowie Nr 21 (dz. ew. 147/5 z obr. Ostrów).

Projekt uchwały omówił Pan Piotr Bartoszewski.

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. ( 1 głos za, 4 wstrzymujące).

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  oddania  w  użyczenie  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

Projekt uchwały omówił Pan Piotr Bartoszewski.

Komisja zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie. 

Komisja  wnioskowała  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywani 

Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii  w Gminie Celestynów  na rok 2010 celem dostosowania 

projektu do uchwały budżetowej.



Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

                                                                           

                                                                                    Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji 

                                                                                                          Piotr Rosłoniec

Sporządziła:

Katarzyna Świderska


